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ZAPISNIK 
7. seje predsedstva Rokometne zveze Slovenije, 

ki je bila v sredo, 20.12.2023 ob 17. uri 
v dvorani Ekorna hotela InterContinental (19. nadstropje),  Slovenska cesta 59, 1000 Ljubljana. 

 
PRISOTNI ČLANI PREDSEDSTA: dr. Marta Bon, Blaž Brodnjak (pooblastilo), Igor Dražetič, Sebastjan 
Gergeta, Borut Hren, Igor Jakovac, Zoran Janković (pooblastilo), Deja Ivanović (pooblastilo), Tomaž 
Jontes, Beno Lapajne, Vanja Lombar (pooblastilo) Miša Marinček (pooblastilo), Marjan Potokar, Gregor 
Šuštaršič, Blaž Urbanija (pooblastilo), Roman Volčič in predsednik dr. Bor Rozman. 
 
ODSOTNI ČLANI: Franjo Bobinac, Samo Lampret,  Janko Požežnik, Janez Škrabec;  
 
OSTALI PRISOTNI: Jure Natek, Goran Cvijič, Leopold Kalin, Miha Pantelič, mediji 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Potrditev zapisnika 6. korespondenčne seje predsedstva RZS (Jure Natek); 
2. Informacija o finančnem stanju RZS na 31.10.2023 (Sebastjan Gergeta); 
3. Obravnava in sprejem vsebinskega in finančnega plana RZS za leto 2024 (Jure Natek); 
4. Sprejem novega Pravilnika o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v sekretariatu RZS 

(Jure Natek);  
5. Imenovanje nadomestnih članov Strokovnega odbora RZS (Jure Natek); 
6. Sprejem predloga spremembe tekmovalnega sistema 1. NLB lige za sezono 2024/25 (Miha 

Pantelič); 
7. Predstavitev projekta RZS.TV (Miha Pantelič); 
8. Poročilo o izvajanju Strategije RZS (Miha Pantelič); 
9. Tekoče zadeve in razno. 

 

PREDSEDNIK  g. Bor Rozman je pozdravil vse navzoče ter odprl 7.  sejo predsedstva RZS. Ugotovil je, da 
je seje predsedstva sklepčna, saj je skupaj s pooblastili prisotnih sedemnajst (17) članov predsedstva.  
 

UGOTOVITVENI SKLEP 
7. seja predsedstva RZS je sklepčna, saj je bilo ob pričetku seje prisotnih sedemnajst (17) od 
triindvajsetih (23) članov predsedstva RZS.  

 
 
PREDSEDNIK je na glasovanje podal predlog dnevnega reda.  

GREGOR ŠUŠTARŠIČ je pred glasovanjem podal mnenje, da o tako pomembnih zadevah, kot se je 

odločali na 6. seji, ne bi smeli odločati korespondenčno. Zadeve kot so imenovanje generalnega 

sekretarja in trenerjev je potrebno prediskutirani v živo ali preko zooma.  

ROMAN VOLČIČ se je strinjal z Gregorjem Šuštaršičem. Korespondenčne seje so primerne za eno točko, 

ne pa  za tako kompleksen dnevni red.  

JURE NATEK je podal razlago, da je bilo glede trenerjev na Strokovnem odboru obširna debata. Sejo 

smo morali hitro speljati, ker smo potrebovali trenerje reprezentanc.  
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PREDSEDNIK je glede izbire generalnega sekretarja povedal, da je bilo predhodno veliko diskusije o tem,  

kdo je primeren kandidat. Za Jureta Natka se je odločil skupaj z ožjim kolegijem, saj je bil edini resni 

kandidat. Glede izbora trenerjev je povedal, da je zaupal Strokovnemu odboru, ki je pripravil končni 

predlog. V prihodnje naj Strokovni odbor še obrazloži svoj predlog.  

IGOR JAKOVAC je povedal, da izbira Jureta Natka za generalnega sekretarja ni problematična, vendar je 

bilo časa za izbor trenerjev več kot dovolj. Od združenj nihče ni bil vprašan za mnenje glede trenerjev. 

Stika med združenji in Strokovnim odborom ni. Združenja so premalo soudeležena v odločanju.  

Dr. BOR ROZMAN je povedal, da je vzel na znanje njihovo pripombo. Miha Pantelič je odgovoren, da 

odreagira na Igorjevo pripombo.  

DR. MARTA BON je povedala, da prvič po dolgem času sodeluje kot polnopravna članica predsedstva – 

predstavnica Strokovnega odbora. Za izbor trenerjev so potekale zelo poglobljene razprave. Vsi se 

ukvarjamo s klubi bolj ali manj direktno, klubi so osnovna stvar. Strokovni odbor se je odločil, člani so 

kompetentni in po Statutu RZS je to tudi naloga.  

Ob koncu razprave je predsednik podal sklep:  

 

SKLEP 
Potrdi se dnevni red 7. seje predsedstva RZS.  

 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 17, PROTI 0, VZDRŽAN 0). 
 

Ad. 1 
Potrditev zapisnika 7. seje predsedstva RZS 

 

Predsednik je pozval k pripombam na zapisnik 6. seje predsedstva RZS. Pripombe so se diskutirale že 

pri potrditvi dnevnega reda.  

 

SKLEP 
Potrdi in sprejme se zapisnik 6. seje predsedstva RZS. 

 
Sklep je bil sprejet z večino glasov (ZA 15, PROTI 0, VZDRŽAN 0). 
 

Ad. 2 
Informacija o finančnem stanju RZS na 31.10.2023 

SEBASTJAN GERGETA, podpredsednik RZS, je predstavil finančno stanje RZS na dan 31.10.2023. Zadnjih 

šest mesecev je bilo vloženo veliko napora pri obvladovanju slabega finančnega stanja, ki je bila 

posledica organizacije SP 2022 za mladinke in EP 2022 za članice. Predsednik Bor Rozman in Jure Natek 

sta opravila veliko delo pri optimizaciji stroškov, dogovarjanj za obročna odplačila  brez da bi trpeli 

programi.  Situacija je obvladljiva, saj naj bi bil do sredine 2024 dolg iz naslova EP 2022 poplačan, do 

leta 2025 pa bodo poplačane še ostale zapadle obveznosti.  

Marca oz. aprila leta 2024 nam bo primanjkovalo finančnih sredstev za delovanje, zato bo potreben  

premostitveni kredit v višini 200.000 EUR. Za najem kredita bi uporabili zavarovanje poslovnih 

prostorov. Vsekakor ne smejo trpeti programi.  
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RZS bo likvidnost zboljšala z naslednjimi aktivnostmi: pridobivanje dodatnih sponzorstev, dogovori za  

predhodna izplačila sponzorskih sredstev, dogovori za odloge plačil, dogovori za obročna plačila 

(sklenjenih 32 dogovorov z dobavitelji), dogovori za odpise ali kompenzacije dolga v storitve 

sponzorstva, izterjava zapadlih dolgov, dogovori za zakasnela plačila, zmanjšanje števila zunanjih 

sodelavcev in storitev, premostitveno posojilo. S temi ukrepi bodo ostali programi RZS neokrnjeni.  

PREDSEDNIK je ob koncu podal ugotovitveni sklep.  

UGOTOVIVENI SKLEP 
Predsedstvo se seznanja z informacijo o finančnem stanju RZS na dan 31.10.2023. 

 
 

Ad. 3 
Obravnava in sprejem vsebinskega in finančnega plana RZS za leto 2024 

 
JURE NATEK, generalni sekretar je predstavil vsebinski in finančni plan RZS za leto 2024, ki se deli na 

reprezentančni del, ligaški del in na redno delovanje ter projekti. Ob koncu predstavitve je predsednik 

odprl razpravo.  

Razprava v kateri so sodelovali dr. Marta Bon, Borut Hren, Jure Natek je tekla o Rokometnem oddelku 

na Gimnaziji Šiška, kater ima zelo stroge pogoje za vpis.  

 

BENO LAPAJNE je pohvalil tudi Šolski center za pošto, ekonomijo in telekomunikacije Ljubljana, ki je 

športnikom prijazna šola, kjer učenci dobijo dober nivo znanja. Gimnazija je zelo zahtevna, vendar ne 

potrebujemo samo gimnazijcev, srednja ekonomska šola je dobra alternativa.  

GREGOR ŠUŠTARŠIČ je povedal, da se je obudil projekt mini rokomet. Roku Košaku je dal vse priznanje. 

Množičnost na festivalih je ogromna, klubi se maksimalno trudijo. Pomembno je, da je nekdo, ki skrbi 

in poriva zadevo naprej. Slabost je, da na srednješolskem centru tega ni in je  zadeva prepuščena 

izvajalcem.  Potrebno bi bilo najti osebo, ki bi vodila 12 trenerjev NPŠŠ-ja.   

Ob koncu razprave je predsednik podal na glasovanje predlog sklepa. 

SKLEP 
Predsedstvo RZS potrjuje in sprejema vsebinski in finančni plan RZS za leto 2024.  

 
Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 17, PROTI 0, VZDRŽAN 0). 
 

Ad. 4 
Sprejem novega Pravilnika o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v 

sekretariatu RZS 

JURE NATEK je predstavil novosti v Pravilniku o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v sekretariatu 

RZS, ki so bile potrebne tudi zaradi uskladitve z zakonodajo. Natančno so določena  delavna mesta in 

opisi delovnih mest; zadolžitve odgovornosti. Nekatera delovna mesta še niso zasedena.   

BOR ROZMAN je povedal, da pomočnik generalnega sekretarja bolj paša v enoto generalnega 

sekretarja. Predlagal je naj se naslednjih to popravi. Na glasovanje je podal predlog sklepa.  
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SKLEP 
Predsedstvo RZS potrjuje in sprejema nov Pravilnik o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v 
sekretariatu RZS. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 17, PROTI 0, VZDRŽAN 0). 
 

Ad. 5 
Imenovanje nadomestnih članov Strokovnega odbora RZS 

 

JURE NATEK je podal informacijo, da sta dr. Marko Šibila in Klemen Luzar odstopila iz svojih funkcij v 

Strokovnem odboru RZS, saj sta zasedla trenerski mesti mlajših reprezentanc. Za nadomestna člana se 

predlagata Jure Šterbucl in Sebastjan Sovič, ki imata velik uvid v slovenski rokomet in sta tudi po 

strokovni in osebnostni plati kompetentni osebi. Sledili smo temu, da je en član iz ženskega rokometa, 

en član iz tekmovanja mladih. Z Marto Bon je opravil pogovor, da bi bila predsednica Strokovnega 

odbora.  

PREDSEDNIK je pozval k razpravi.  

GREGOR ŠUŠTARŠIČ je povedal, da bi lahko mnenje o nadomestnih članih podali tudi predsedniki 

združenj, vendar zopet niso bili vprašani. Spraševal se je, zakaj so izvoljeni, če o vseh zadevah odloča v 

ozkem krogu ljudi.  

Tudi IGOR JAKOVAC je predlagal večjo vključenost predstavnikov združenj v odločanje pri pomembnih 

temah. Odločanje mora biti bolj transparento. Vzorčen primer je bilo dogovarjanje glede Statuta RZS 

in  sodniških tarif. Miha Pantelič je slednje zelo dobro vodil.  

PREDSEDNIK je povedal, da je vzel na znanje predlog, da morajo več pozornosti posvetiti klubom in 

združenjem. Menil je, da širše odločanje o nujnih zadevah ni vedno primerno. Predlagal je, da so člani 

združenj bolj proaktivni. Naj predlagajo točke dnevnega reda na seji predsedstva. Miha Pantelič naj 

vsakih 14 dni pokliče predsednike združenj. 

JURE NATEK je povedal, da se ni želelo nikogar izločati iz diskusije. V bodoče podpira tako formalno kot 

neformalno diskusijo  s predstavniki združenj. Na naslednjo sejo Strokovnega sveta se lahko povabi tudi 

predstavnike združenj, vendar pa mora biti zagotovljena neodvisnost tega posvetovalnega telesa.  

Dr. MARTA BON je povedala, da na seji slišimo, da združenja niso slišana in upoštevana. Predlagala je, 

da je na seji stalna točka - poročila predstavnikov združenj.  

SEBASTJAN GERGETA je predlagal rešitev, da bi se enkrat mesečno sestajali preko zooma.  

ROMAN VOLIČ je menil, da bi morali nastaviti sistem, ki bi to urejal in usmerjeval.  

IGOR DRAŽETIČ je menil, da odločanje v ožjem kolegiju predsednika v redu, vendar morajo informacije 

krožiti. Tudi pisarna mora poznati situacijo na terenu.  

SKLEP 
Predsedstvo RZS se seznanja z odstopom dr. Marka Šibile in Klemena Luzarja z mesta predsednika in 
člana Strokovnega odbora RZS ter za nova dva člana Strokovnega odbora imenuje Jureta Šterbucla 
in Sebastjana Soviča. 

 



___________________________________________________________________________________________    

Zapisnik 7. seje predsedstva Rokometne zveze Slovenije, 20.12.2023                                                      5 
 

 Sklep je bil sprejet z večino glasov (ZA 15, PROTI 0, VZDRŽAN 2). 

 

Ad. 6 
Sprejem predloga spremembe tekmovalnega sistema 1. NLB lige 

za sezono 2024/25 

MIHA PANTELIČ je predstavil spremembo tekmovalnega sistema 1.NLB lige za sezono 2024/2025, kjer 

se spreminja število klubov, in sicer iz 14 na 12. Na združenju se je debatirajo o različnih sistemih in na 

koncu so bili soglasni za predlaganega.  

SKLEP 
Predsedstvo RZS sprejme in potrdi predlog sprememb tekmovalnega sistema 1. NLB lige za sezono 
2024/25. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet (ZA 17, PROTI 0, VZDRŽAN 0). 

 

Ad. 7 
Predstavitev projekta RZS.TV 

 

MIHA PANTELIČ je predstavil projekt RZS.TV. Da bi rokomet v Sloveniji dvignili na novo raven in izboljšali 

celotno izkušnjo, je RZS začela raziskovati možnost z uporabo avtomatiziranih produkcijskih tehnologij, 

kot so sistemi AI in kamere, za predvajanje vseh tekem. Zahvalil se je za sodelovanje Igorja Jakovca in 

Gregorja Šušteršiča. S tem projektom bi centralizirali prenose. Klubom bi puščali, da bi kanal izkoristili 

za svoje potrebe. Vprašanje je, ali imamo kadrovsko toliko znanja, da bi iztržili največ.  Imamo ponudbo 

dveh agencij, ki bi to delali za nas. Agencija bi prevzela celotno tveganje in sofinancirala delo in kamere 

za tri lige, predvsem tekmovanja mladih. To klube ne bi stalo nič. Sebastjan Gergeta se je že sestal s tem 

podjetjem. Agencija bi tudi tržila produkt, projekt pa bi se pokril s tretjo sezono. Seveda želimo še vedno 

ohranjati rokomet na televiziji.  

PREDSEDNIK je menil, da je rokomet kot igra v vzponu, torej se nahajamo v pravem trenutku. Izrazil je 

prepričanje, da imamo vrhunski produkt in da delam na projektu naprej.  

UGOTOVITVENI SKLEP 
Predsedstvo RZS se seznanja s projektom RZS.TV. 

 

Ad. 8 
Poročilo o izvajanju Strategije RZS 

MIHA PANTELIČ je predstavil izvajanje strategije RZS v praksi. Podrobno je predstavil dogajanje po ligah.  

Na ženskem delu se srečujemo z zaskrbljujočo zadevo in sicer z nizkim številom gledalcev. V veliki meri 

hodijo le starši in prijatelji. Tu imamo velik izziv in potencial. Na moškem delu je veliko boljše, saj smo 

zaznali veliko porast gledalcev.  

Omenil je še tekmovalno uspešnost – 11. mesto ženske reprezentance na SP, množično obiskane 

festivale v mini rokometu, sanacijo dolga, izhajanje mesečnega spletnega časopisa, akcijo »Podpiram 

slovenski rokomet« in ostalo.  
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Ob koncu predstavitve je menil, da fantje očitno delajo in da zadeve dobro delujejo.   

UGOTOVITVENI SKLEP 
Predsedstvo RZS se seznanja s poročilom o izvajanju Strategije RZS. 

 
 

Ad. 9 
Tekoče zadeve in razno 

PREDSEDNIK je povedal, da bo v sklopu evropskega prvenstva za moške 2024 v Berlinu organizirano 

poslovno središče, katerega častno pokroviteljstvo je potrdila tudi predsednica Republike Slovenije 

Nataša Pirc Musa. Udeležba bo močna; delegacija iz Slovenije, nekaj bo tudi mednarodnih evropskih 

predstavnikov in veleposlanikov.  

Predstavil je tudi možnost kandidature za EP 2032. V poštev pride soogranizacija. Kljub temu bi bil to 

finančni zalogaj, zato naj se naredi natančen poslovni plan.  

Pri organizaciji mladinskega evropskega prvenstva 2024 je prišlo do nekaterih zapletov z EHF-om, ki jih 

že urejamo. Jure Cvetko je vodja projekta.  

Pri kadetskem svetovnem prvenstvu 2025, katerega organizator smo, smo ugotovili, da ne bo prinesel 

pozitivnega finančnega rezultata. Januarja lahko prvenstvo brez posledic odpovemo.  Minusa si ne 

moremo privoščiti.  

PREDSEDNIK je ob 18.30 zaključil sejo predsedstva, se zahvalil vsem prisotnim za sodelovanje ter vse 

prisotne povabil na prednovoletno druženje v zgornje nadstropje.  

 

Ljubljana, 28.1.2023                        dr. Bor Rozman     

       Predsednik  


